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ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ

írásbeli választ iaénvlá kérdés:?

dr. Kövér László
az Országgy ű lés elnöke részére

Tisztelt Elnök Úr!

Az Alaptörvény 7 . cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgy ű lésrő l szóló 2012 . évi XXXVI. törvény
42 . § (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabályi rendelkezésekrő l szóló 1012014 . (II . 24 .) OGY határozat 124 .
§ (I) bekezdésére kérdést kívánok benyújtani dr . Simieskó István honvédelmi miniszterhe z

»Mitjeleni valójában a Lázár János által bejelentett létszámemelés? "

címmel, amelyre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr !

Lázár János Miniszterelnökséget vezet ő miniszter az október 27-i kormányinfón bejelentette, hogy a gazdaság i
kabinet tárgyalt a honvédség létszámnövelési terveirő l, és várhatóan kétezer fővel nőhet a hadsereg létszáma.

Figyelemmel arra, hogy a Magyar Honvédség jelenleg is jelentós, ötezer fát meghaladó létszámhiánnya l
küszködik, felvet ődik a kérdés, pontosan milyen létszámemelést jelentett be Lázár János .

Kérem Miniszter Urat. világítsa meg, pontosan miként kell érteni a kétezer fős létszámemelést:
• Csupán arról lenne szó, hogy a meglévő hiányt csökkentik kétezer fővel, és igy a Magyar Honvédség

továbbra is két-háromezer fős hiánnyal m űködik majd tovább?
• Vagy csupán egy újabb szemfényvesztésről van szó, és ezúttal sem a tényleges katonalétszámot emelik ,

hanem a Magyar Honvédség rendszeresített létszámának emelésére nyújtanak majd be határozat i
javaslatot?

• Vagy valóban komolyan veszik a megváltozott biztonsági kihivásokat, és a létszámhiány megszüntetésé t
követően, azon túlmenően emelik kétezer fővel a Magyar Honvédség létszámát ?

Budapest, 2016. november 4 .

Demeter Márta
országgyű lési képvisel ő
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